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        ROMÂNIA 

JUDEȚUL  IAȘI 

MUNICIPIUL  PAȘCANI 

CONSILIUL  LOCAL 

P R O C E S    V E R B A L 

Încheiat, astăzi 27 iunie 2024, în şedinţa  ordinară 

a Consiliului  Local  al Municipiului Paşcani 

 

 Ora  13:09 

Consiliul Local a fost convocat în ședință ordinară la data, ora 13:00, pe 27 iunie 2024, 

prin Dispoziția Primarului Municipiului nr. 1090/21.06.2024, suplimentată conform Dispoziției 

Primarului nr. 1106/25.06.2024. Consilierii locali au fost anunțați telefonic și convocați prin poștă 

electronică. 

Ședința ordinară începe la ora 13:09, aceasta se desfășoară în sala de ședințe a 

Municipiului Pașcani și prin intermediul aplicației TEAMS. 

Sedința ordinară din 27 iunie 2024 este înregistrată audio - video. 

Domnul Apostol Paul Iulian, funcționar public care a preluat atribuțiile specifice ale 

secretarului general al municipiului conform Dispoziției Primarului nr. 628/13.03.2023, deschide 

lucrările ședinței ordinare din 27 iunie 2024, constatând că este legal constituită, din 19 consilieri 

în funcție, fiind prezenți 17.  

Participă la ședința ordinară a Consiliului Local al Municipiului Pașcani: domnul Marius-

Nicolae Pintilie-Primarul Municipiului Pașcani, domnul Cristian Rățoi – Viceprimarul Municipiului 

Pașcani, domnul Apostol Paul Iulian, funcționar public care a preluat atribuțiile specifice ale 

secretarului general al municipiului conform Dispoziției Primarului nr. 628/13.03.2023, 

funcționari publici din cadrul Primăriei Municipiului Pașcani, presa locală. 

Înainte de a da cuvântul președintelui de ședință, domnul Apostol Paul Iulian, funcționar 

public care a preluat atribuțiile specifice ale secretarului general al municipiului conform 

Dispoziției Primarului nr. 628/13.03.2023, supune la vot următorul proces verbal  al ședinței 

consiliului local. 

- procesul verbal al ședinței ordinare din 29.05.2024: 

Pentru: 17  

Împotrivă: 

Abțineri:  

Nr. 

Crt. 

Nume si prenume Vot 

Pentru/ Împotrivă/ Abținere 

1. AGAFIȚEI BOGDAN-GABRIEL  X   

2. CONACHE EDUARD-CĂTĂLIN X   

3. CONSTANTINESCU PETRONICA X   

4. DEDIU MIHAI  X   

5. GRIGORIU MIHAI-GABRIEL X   

6. NEDELCU GABRIELA  X   

7. NEMȚANU ALEXANDRU X   

8. OLARIU COSTEL-SORIN  X   

9. PERȚU LILIANA  X   

10. PINTILIE CIPRIAN X   

11. PLEȘCAN MONICA-VASILICA  X   

12. PRODAN IONUȚ-MIHAI X   



 

2 
*Sedința ordinară din 27 iunie 2024 este înregistrată audio - video.  

*Prezentul proces verbal reprezintă sinteza dezbaterilor care au avut loc în cadrul ședinței și modul în care și-a exprimat votul 

fiecare consilier local, conform art. 138 alin. (13) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul administrativ 

13. RĂȚOI CRISTIAN X   

14. SPIRIDON MIHAELA-IULIA  X   

15. STAMATIN COSTEL X   

16. URSU DUMITRU - LEONARD X   

17. VÎRLAN MIHAI X   

 

 

Domnul Apostol Paul Iulian, funcționar public care a preluat atribuțiile specifice ale 

secretarului general al municipiului conform Dispoziției Primarului nr. 628/13.03.2023, dă 

cuvântul domnului președinte de ședință,  Nemțanu Alexandru. 

Domnul Nemțanu Alexandru, președinte de ședință, dă citire Dispoziției Primarului nr. 

1090/21.06.2024 privind convocarea Consiliului Local al Municipiului Pașcani în ședința 

ordinară în data de 27.06.2024, ora 13:00, suplimentată conform Dispoziției Primarului nr. 

1106/25.06.2024. Precizează că aceasta a fost comunicată către toți consilierii locali. 

 Domnul Pintilie Marius-Nicolae, Primarul Municipiului Pașcani, retrage de pe ordinea 

de zi proiectele suplimnetare.  

          Domnul Nemțanu Alexandru, președinte de ședință, supune la  vot ordinea de zi, cu 

modificările solicitate. Cine este pentru? Împotrivă? Abțineri? 

Pentru: 17  

Împotrivă: 0 

Abțineri: 0 

Nr. 

Crt. 

Nume si prenume Vot 

Pentru/ Împotrivă/ Abținere 

1. AGAFIȚEI BOGDAN-GABRIEL  X   

2. CONACHE EDUARD-CĂTĂLIN X   

3. CONSTANTINESCU PETRONICA X   

4. DEDIU MIHAI  X   

5. GRIGORIU MIHAI-GABRIEL X   

6. NEDELCU GABRIELA  X   

7. NEMȚANU ALEXANDRU X   

8. OLARIU COSTEL-SORIN  X   

9. PERȚU LILIANA  X   

10. PINTILIE CIPRIAN X   

11. PLEȘCAN MONICA-VASILICA  X   

12. PRODAN IONUȚ-MIHAI X   

13. RĂȚOI CRISTIAN X   

14. SPIRIDON MIHAELA-IULIA  X   

15. STAMATIN COSTEL X   

16. URSU DUMITRU - LEONARD X   

17. VÎRLAN MIHAI X   

Ordinea de zi a fost aprobată. 

Se trece la punctul nr. 1 de pe ordinea de zi: 
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1. RAPORTUL ADMINISTRATORULUI S.C. CLP ECOSERV S.R..L PAȘCANI, pentru 

anul 2023 

Raportor: Director General S.C. CLP ECOSERV S.R.L. 

 

Domnul Nemțanu Alexandru, președinte de ședință, dă cuvântul domnului Chiuariu 

Dumitru,  Director general al S.C. ECORESV S.R.L.. Dumnealui precizează că situația 

financiară, la data de 31.12.2023 se prezintă astfel: venituri totale-valoarea aprobată 5.727.00 

lei, valoarea realizată fiind de 5.892.00 lei, cheltuieli totale - 5.720.00 lei - valoarea aprobată, 

5.600,00 lei - valoarea realizată, profitul brut fiind realizat de 268.000 lei, veniturile din producția 

vântută sunt în sumă de 5.667,00 lei - care rezultă din următoarele activități: veniturile din 

activitatea măturatului stradal, realizate în perioada 01.01.2023 - 31.12.2023 sunt în valoare de 

2.504,00 lei, reprezentând 44,19% din totalul veniturilor; veniturile din activitatea de dezinsecție, 

dezifincție, deratizare, realizate în perioada 01.01.2023-31.12.2023 sunt în cuantum de 30, 

reprezentând 5,33% din totalul veniturilor, veniturile din activitatea de deszăpezire realizate în 

perioada 01.01.2023-31.12.2023 sunt în valoare de 903.000 lei, reprezentând 15,93% din 

totalul veniturilor, veniturile din activitatea de transport local, realizate în perioada 01.01.2023-

31.12.2024, sunt în valoare de 1.942,00 lei și reprezintă 34, 27% din totalul veniturilor, 

cheltuielile toatale realizate până la data de 31.12.2023 sunt în sumă de 5.624,00 după cum 

urmează: cheltuieli cu personalul în valoare de 3.420,00 lei, reprezentând 60,49% din totalul 

cheltuielilor; cheltuieli cu bunurii și servicii în valoare de 1.574,00 lei reprezentând 31,19% din 

totalul cheltuielilor; cheltuieli cu impozitele și taxele în valoare de 141.000 lei reprezentând 

2,51% din totalul cheltuielilor; alte cheltuieli de exploatare în valoare de 27.000 lei, reprezentând 

5,81% din totalul cheltuielilor. Dumnealui reliefează că datoriile societății la data de 31.12.2024 

sunt în cuantum de 498.876 lei. 

Domnul Nemțanu Alexandru, președinte de ședință, precizează că toți consilierii locali 

au primit raportul. În acest sens, dumnealui solicită ca domnul director al societății să facă 

concluzii succinte și să răspundă la eventualele întrebări, probleme.   

Domnul Nemțanu Alexandru, președinte de ședință, dă cuvântul domnului Ursu 

Dumitru-Leonard, consilier local. Dumnealui precizează că firma face performanță, deoarece 

s-au măturat în jur de 12 miloane de mp, dublu decât suprafața care era acoperită când 

dumnealui era director general al societății. În acest context, domnul consilier local cere lămuri 

despre modul în care s-a ajuns la această performanță, în condițiile în care, societatea are o 

mașină similară și s-au făcut diverse lucrări pe aceste drumuri. Totodată, dumnealui 

menționează că media ar fi aproximativ 60/70 km pe zi, dacă s-ar mătura 252 de zile lucrătoare. 

Domnul consilier local precizează că au fost realizate depășiri la capitolul cheltuieli, iar domnul 

director general nu a făcut rectificarea. Dumnealui reliefează că nu a fost realizat planul de 

investiții, deși societatea a beneficiat de întreaga susținere a unității administrativ-teritoriale. 

Domnul consilier local menționează că în raport se precizează de trei ani că se fac eforturi 

pentru a se obține noi surse de venit, în acest context, dumnealui întreabă care sunt eforturile 

concrete realizate de-a lungul timpului.  În același timp, dumnealui întreabă de unde se va 

investi în utilaje performante. De asemenea, domnul consilier local precizează că în raport este 

specificat că sistemul intern de control managerial funcționează fabulos, dar auditorul spune în 

proiect că acesta nu funcționează.  

Domnul Chiuariu Dumitru, Director general al S.C. ECOSERV S.R.L, prezintă analiza 

situației economice a societății de la sfârșitul anului 2023, comparativ cu anul 2020.  
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Domnul Ursu Dumitru-Leonard, consilier local, precizează că îl interesează metrii 

pătrați. 

Domnul Chiuariu Dumitru, Director general al S.C. ECOSERV S.R.L., menționează că 

„La întreținere”, fostul director al societății avea 107. 768 de mp, în timp ce dumnealui are doar 

77.000 mp. Dumnealui se întreabă cum a reușit fostul director al societății să măture o astfel de 

suprafață, în condițiile în care acesta avea 23 de salariați la „Întreținere și Măturat”.  

Domnul Ursu Dumitru-Leonard, consilier local, răspunde că dumnealui începea lucrul 

la ora 05:00. 

Se vorbește concomitent. 

Domnul Chiuariu Dumitru, Director general al S.C. ECOSERV S.R.L, precizează că la 

suprafața normată pentru întreținere, în anul 2020, erau 12.000 mp, suprafața decontatată 

întreținere om/zi fiind de 26.031 mp. Dumnealui menționează că pentru a fi acoperită suprafața 

de 107.768, 00 mp era necesar un număr de 38 lucrători.  

Se vorbește concomitent. 

Domnul Chiuariu Dumitru, Director general al S.C. ECOSERV S.R.L, precizează că pe 

site-ul societății sunt afișate rapoartele administratorului încă din anul 2017. 

Domnul Ursu Dumitru-Leonard, consilier local, menționează că dumnealui este 

interesat de rapoartele domnului director, cele care ilustrează situația din ultimul an, cel în care 

s-au cheltuit 24.000  pentru reclamă și publicitate. 

Se vorbește concomitent. 

Domnul Grigoriu Mihai-Gabriel, consilier local, precizează că domnul director a 

specificat faptul că un om poate face 12.000 mp și s-au decontat, în anul 2020, pe un om 26.000, 

deci o sumă dublă. 

Se vorbește concomitent. 

Domnul Chiuariu Dumitru, Director general al S.C. ECOSERV S.R.L, precizează că la 

cheltuielile cu dezinsecția  au fost 5.620 de lei, iar  valoarea decontată 5.624 de lei. 

 Domnul Ursu Dumitru-Leonard, consilier local, menționează  că s-au depășit 

cheltuielile. 

Domnul Chiuariu Dumitru, Director general al S.C. ECOSERV S.R.L, reliefează că 

acestea au fost depășite cu o sumă mică.  

Domnul Olariu Sorin-Costel, consilier local, precizează că  problema nu este generată 

de depășirea cheltuielilor, ci de faptul că nu s-a făcut o rectificare.  

Domnul Pintilie Marius- Nicolae, Primarul Municipiului Pașcani, menționează că nu ai 

cum să faci o rectificare pe data de 25 decembrie pentru  suma de 4.000  lei.  

Domnul Chiuariu Dumitru, Director general al S.C. ECOSERV S.R.L, precizează că  

totalul creanțelor este 530.000 de lei, iar acestea sunt prescrise.  

Domnul Ursu Dumitru-Leonard, consilier local, menționează că  nu cunoaște câte 

dosare erau pe rol, dar 220 sau 230 de dosare erau preluate de instanță. Dumnealui precizează 

că  a ajuns la peste 1400 de dosare în instanță. Domnul consilier local menționează că în 

anumite situații au  fost încheiate contracte cu persoane fizice/juridice cu deficiențe grave, mai 

ales în ceea ce privește CNP-ul persoanei fizice. Dumnealui reliefează că acestea sunt 

deficiențe ale foștilor angajați din anul 2012-2014, inclusiv anul 2016. Domnul consilier local 

specifică faptul că există o ordine și o prioritizare conform căreia valorile mari trebuie să fie 

recuperate. Dumnealui precizează că trebuie făcută o solicitare la primărie pentru a se modifica 

procentul actual, deoarece acesta nu va fi realizat niciodată.  
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Se vorbește concomitent.  

Domnul Ursu Dumitru-Leonard, consilier local, întreabă ce spune raportul auditorului 

independent. 

Domnul Chiuariu Dumitru, Director general al S.C. ECOSERV S.R.L, răspunde că în 

acest raport se specifică faptul că toate lucrurile sunt puse la punct.  

Domnul Ursu Dumitru-Leonard, consilier local, menționează că în raport este subliniat 

faptul  că nu funcționează nimic. 

Domnul Chiuariu Dumitru, Director general al S.C. ECOSERV S.R.L, precizează că 

între timp s-au pus la punct toate lucrurile. 

Domnul Ursu Dumitru-Leonard, consilier local, reliefază că dacă exista o problemă 

trebuia contestat raportul auditorului,  astfel încât acesta din urmă să îl refacă. Dumnealui 

întreabă dacă acest audior a fost pe lună sau a  făcut auditul după vizita la societate. Domnul 

consilier local întreabă unde găsește auditorul documnetele dacă nu la societate.  

Se vorbește concomitent. 

Domnul Ursu Dumitru-Leonard, consilier local, precizează că din această situație 

rezultă că situația financiară nu este reală. Domnul consilier local menționează că  prin prin 

citirea raportului, prin predarea situației financiare la Direcția Finanțelor Publice, domnul director 

al societății se descarcă de gestiune.  

Se vorbește concomitent. 

Domnul Chiuariu Dumitru, Director general al S.C. ECOSERV S.R.L, precizează în 

raportul dumnealui există o secțiune denumită „penalități”. 

Se vorbește concomitent. 

Domnul Chiuariu Dumitru, Director general al S.C. ECOSERV S.R.L, răspunde că s-a 

scos la concurs postul de audito,r dar nu s-a prezentat nimeni la concurs, de aceea acest post 

a rămas neocupat. 

Se vorbește concomitent. 

Domnul Pintilie Marius- Nicolae, Primarul Municipiului Pașcani, menționează că 

auditorul de la primărie merge în control la societate, de aceea nu poate face și activități de 

audit la aceasta. 

Domnul Ursu Dumitru Leonard, consilier local, precizează că dacă se analizează 

regulamentul cu serviciile și tot ceea ce are în subordine primarul se va observa că primăria 

poate face toate aceste servicii.  

Se vorbește concomitent. 

Domnul Ursu Dumitru Leonard, consilier local, reliefează că raportul de audit trebuia 

contestat, deoarece nu este în regulă. Dumnealui precizează că a întrebat dacă auditorul s-a 

deplasat în Pașcani, făcând în realitate audit. 

Se vorbește concomitent. 

Domnul Pintilie Marius- Nicolae, Primarul Municipiului Pașcani, reliefează că domnul 

director nu ar putea răspunde la această întrebare. Dumnealui îi sugerează domnului consilier 

local să îl sune pe auditor și să-i adreseze această întrebare. 

Se  vorbește concomitent. 

Domnul Ursu Dumitru Leonard, consilier local, precizează că domnul director și-a 

asumat acest raport. 

Domnul Pintilie Marius- Nicolae, Primarul Municipiului Pașcani, îl întreabă pe domnul 

consilier local ce anume din raportul auditorului extern nu este în regulă.  
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Domnul Ursu Dumitru - Leonard, consilier local, precizează că nu a putut lista milioane 

de pagini, dar a  nuanțat câteva aspecte.  Dumnealui întreabă există comitet de audit. 

Domnul Chiuariu Dumitru, Director general al S.C. ECOSERV S.R.L, răspunde că da, 

există un comitet de audit. 

Domnul Rățoi Cristian, Viceprimarul Municipiului Pașcani, precizează că din cele 

menționate de domnul consilier local, Ursu Dumitru Leonard, rezultă că domnul director ar fi 

trebuit să conteste raportul când l-a primit, deoarece conform raportului societatea nu are 

anumite materiale, care în realitate există. În acest sens, dumnealui întreabă de ce nu a fost 

contestat raportul.  

Domnul Ursu Dumitru - Leonard, consilier local, menționează că este important, 

deoarece domnul director se descarcă azi de gestiune și intră în noul an, care trebuie să fie iar 

prezentat.  

Domnul Rățoi Cristian, Viceprimarul Municipiului Pașcani, precizează că i-a atras atenția 

faptul că în raport scrie că  nu se dorește angajarea unui auditor, în condițiile în care a fost scos 

acest post de mai multe ori la concurs. În acest context, dumnealui reliefează că domnul director 

general al societății ar fi trebuit să îi explice auditorului extern câte concursuri a realizat pentru 

ocuparea funcției.  

Domnul Ursu Dumitru - Leonard, consilier local, întreabă dacă există în cadrul societății 

o persoană desemnată pentru identificarea fraudelor.  

Domnul Chiuariu Dumitru, Director general al S.C. ECOSERV S.R.L, răspunde că există 

o persoană cu aceste atribuții.  

Domnul Ursu Dumitru - Leonard, consilier local, precizează că situația financiară din 

raport nu este reală, de aceea raportul trebuia contestat.  

Se vorbește concomitent. 

Domnul Rățoi Cristian, Viceprimarul Municipiului Pașcani, specifică faptul că este trecută 

de peste 30 ori fraza „este părerea noastră”. În acest context, dumnealui menționează că trebuia 

contestată această părere, deoarece nu este conformă cu documentele date.  

Se vorbește concomitent.  

Domnul Ursu Dumitru - Leonard, consilier local, precizează că votarea sau nu a 

raportului este o chestiune juridică. Dumnealui îi cere consilierului juridic din unitatea 

administrativ-teritorială să se gândească dacă descărcarea de gestiune este o chestiune care 

trebuie aprobată prin vot. 

Domnul Conache Eduard-Cătălin, consilier local, opiniază că acest raport nu ar trebui 

votat.   

Se vorbește concomitent. 

Doamna Labonțu Angelica, Director economic, precizează că nu există termenul de 

descărcare de gestiune. 

Domnul Ursu Dumitru - Leonard, consilier local, menționează că domnul director se 

descarcă de gestiune, trece în noul an, va trebui să prezinte situațiile financiare, veniturile, 

cheltuiala.   

Domnul Apostol Paul Iulian, funcționar public care a preluat atribuțiile specifice ale 

secretarului general al municipiului conform Dispoziției Primarului nr. 628/13.03.2023, 

precizează că este răspunderea domnului director al societății dacă acesta nu se conformează 

raportului. Dumnealui întreabă care va fi finalitatea în cazul în care acest raport va fi supus la 

vot, dar nu va fi aprobat. 
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Domnul Ursu Dumitru - Leonard, consilier local, menționează că domnul director nu va 

avea nicio apărare, consiliul local nu va merge în instanță.  

Domnul Pintilie Marius- Nicolae, Primarul Municipiului Pașcani, reliefează că dumnealui 

nu poate spune dacă se votează sau nu acest raport.  

Se vorbește concomitent. 

 

Discuțiile despre primul raport s-au încheiat. 

Se trece la punctul nr. 2 de pe ordinea de zi: 

 

2. Raportul auditorului independent, cu privire la auditul situațiilor financiare ale 

S.C. CLP ECOSERV S.R.L. Pașcani la 31.12.2023 și situațiile financiare anuale ale S.C. 

CLP ECOSERV S.R.L. Pașcani la 31.12.2023 

Raportor: Director General S.C. CLP ECOSERV S.R.L. 

 

Se trece la punctul nr. 3 de pe ordinea de zi: 

 

3. Proiect de hotărâre privind aprobarea Actului adițional nr.1 la Actul constitutiv al 

S.C. CLP ECOSERV S.R.L., aprobat prin Hotărârea Consiliului Local al Municipiului 

Pașcani nr. 42 din data de 02.03.2024 și actualizat prin Hotărârea Consiliului Local al 

Municipiului Pașcani nr. 195 din data de 31.10.2023 

Inițiatorul proiectului de hotărâre: Primarul Municipiului Pașcani 

 

   Avizele comisiilor: 

 Comisia economică – aviz favorabil 

 Comisia juridică – aviz favorabil  

 

Domnul Nemțanu Alexandru, președinte de ședință, întreabă dacă sunt alte discuții. 

Nefiind alte discuții supune la vot  proiectul de hotărâre. Cine este pentru? Împotrivă? Abțineri? 

Pentru: 11  

Împotrivă: 6 (6 voturi abținere) 

Nr. 

Crt. 

Nume si prenume Vot 

Pentru/ Împotrivă/ Abținere 

1. AGAFIȚEI BOGDAN-GABRIEL  X   

2. CONACHE EDUARD-CĂTĂLIN X   

3. CONSTANTINESCU PETRONICA X   

4. DEDIU MIHAI  
 

 X 

5. GRIGORIU MIHAI-GABRIEL X   

6. NEDELCU GABRIELA  
 

 X 

7. NEMȚANU ALEXANDRU X   

8. OLARIU COSTEL-SORIN  
 

 X 

9. PERȚU LILIANA  X   

10. PINTILIE CIPRIAN 
 

 X 

11. PLEȘCAN MONICA-VASILICA  X   

12. PRODAN IONUȚ-MIHAI 
 

 X 

13. RĂȚOI CRISTIAN X   

14. SPIRIDON MIHAELA-IULIA  X   

15. STAMATIN COSTEL X   
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16. URSU DUMITRU - LEONARD 
 

 X 

17. VÎRLAN MIHAI X   

Proiectul a fost aprobat. 

Se trece la  punctul nr. 4  de pe ordinea zi: 

 

4. Proiect de hotărâre privind aprobarea Actului adițional nr. 5 la Contractul de 

delegare a gestiunii Serviciului de Transport public local de persoane în Municipiul 

Pașcani prin atribuire directă, nr. 15888/16.09.2020 încheiat între Municipiul Pașcani și 

S.C. CLP ECOSERV. S.R.L. 

Inițiatorul proiectului de hotărâre - Primarul Municipiului Pașcani 

 

   Avizele comisiilor: 

 Comisia economică – aviz nefavorabil 

 Comisia juridică – aviz favorabil 

   Comisia urbanism – aviz favorabil   

 

Domnul Nemțanu Alexandru, președinte de ședință, dă cuvântul domnului Pintilie 

Marius-Nicolae, Primarul Municipiului Pașcani. Dumnealui precizează că din discuțiile de lucru 

purtate cu cei de la S.C. ECOSERV S.R.L.  a înțeles că autobuzele care au fost cumpărate se 

defectează foarte des, fapt care conduce la situații în care, cu toate rezervele existente, din 

patru curse, sunt 4 mașini în stradă, existând probabilitatea ca și din acestea să se defecteze 

una. Dumnealui menționează că nu este oportun să se achiziționeze alte autobuze, deoarece 

autobuzele electrice sunt ajunse în România, urmând ca în câteva luni să ajungă în Pașcani.  

Domnul Primar al Municipiul Pașcani precizează că singura variantă pentru rezolvarea acestor 

probleme  este ca în cazuri excepționale să se închirieze un mijloc de transport, în așa fel încât 

să existe continuitatea  transportului în comun.   

Domnul Dediu Mihai, consilier local, menționează că situația nu stă chiar așa cum și-ar 

dori dumnealor. Acesta precizează că mijloacele de transport sunt autovehicule supuse unor 

normative, au formă de licență proprie, dacă se închiriază de la altă companie de transport nu 

se va mai putea utiliza licența respectivă. Domnul consilier local precizează că dacă nu există 

contract de închiriere pe minim un an, leasing sau formă de proprietate directă, pentru a obține 

copia conformă a licenței de transport, va dura foarte mult pentru finalizarea procedurii  de 

înregistrare contracte și obținere a copiei conforme pentru vehiculul respectiv, iar 

destinația/utilitatea acestor autovehicule nu poate fi schimbată după bunul plac. Domnul 

consilier local menționează că  dacă o societate privată va închiria un astfel de vehicul îl va 

închiria cu un preț pe zi, iar suma pentru închirierea vehiculelor cu destinația transport persoane 

este ridicat, aproximativ 400 euro pe zi. Dumnealui menționează că cel care închiriază mijlocul 

de transport ar putea presta servicii ocazionale, dar nu este cazul, deoarece transportul trebuie 

realizat din stație în stație. Domnul consilier local reliefează că nu poate fi vorba despre închirieri 

pe o perioadă scurtă de timp, ci doar pe minim un an.  

Domnul Pintilie Marius-Nicolae, Primarul Municipiului Pașcani, precizează că domnul 

consilier local nu își dorește aceste închirieri. Dumnealui meenționează că în cadrul prezentei 

ședințe se discută despre oportunitatea închirieii, în cazul în care trebuie, un autocar pentru 

liniile de transport, obiectul nefiind modalitatea obținerii licenței.  

Domnul Dediu Mihai, consilier local, reliefează că obiectul este reprezentat de faptul că 

autocarul închiriat nu va putea fi folosit pe o perioadă scurtă de timp.  
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Domnul Pintilie Marius-Nicolae, Primarul Municipiului Pașcani, precizează că domnul 

consilier local pune întotdeauna răul în față.  

Se vorbește concomitent.  

Domnul Pintilie Marius-Nicolae, Primarul Municipiului Pașcani, menționează că 

obținerea licenței este responsabilitatea celor de la S.C. ECOSERV S.R.L.. Dumnealui îl 

întreabă pe domnul consilier local dacă este sau nu de acord cu oportunitatea închirierii acestui 

mijloc de transport în caz de nevoie.  

Domnul Dediu Mihai, consilier local, răspunde că este de acord cu oportunitatea 

închirieii, dar nu este de acord cu menționarea unei perioade scurte de timp, doarece acesta nu 

există, ci va fi de minim un an.  

Se vorbește concomitent. 

Domnul Nemțanu Alexandru, președinte de ședință, precizează că domnul consilier 

local, Dediu Mihai, a propus în cadrul ședinței pe comisii, achiziționarea unui autobuz second-

hand, care ar costa  cât prețul închirierii. Dumnealui întreabă dacă ceilalți sunt de acord.  

Domnul Dediu Mihai, consilier local, menționează că prețul pentru această achiziție ar fi 

mai mic.  

Domnul Ursu Dumitru - Leonard, consilier local, precizează că starea tehnică nu poate 

fi observată cu ochiul liber. 

Domnul Pintilie Marius-Nicolae, Primarul Municipiului Pașcani, menționează că au fost 

cumpărate niște cazane.  

Se vorbește concomitent. 

Domnul Ursu Dumitru - Leonard, consilier local, reliefează că în cadrul ședinței comisiei 

economice domnul Rățoi Cristian, Viceprimarul Municipiului Pașcani, l-a întrebat pe directorul 

general al S.C. ECOSERV S.R.L. ce defecțiuni are mașina care nu mai poate funcționa și care 

nu se poate repara, iar răspunsul acestuia a  fost că nu se știe. În acest context, dumnealui 

precizează că se poate scoate fire de la mașini, pot fi trecute ca disfuncționale, iar primăria va 

trebui să închirieze mașini. Astfel, dumnealui întreabă dacă această metodă este un business. 

Domnul Chiuariu Dumitru, Director general al S.C. ECOSERV S.R.L, răspunde că da, 

aceste închirieri sunt o afacere. 

Domnul Pintilie Marius-Nicolae, Primarul Municipiului Pașcani, îi cere domnului director 

să nu glumească cu astfel de afirmații. Dumnealui precizează că domnul director al societății ar 

trebui să spună ce defecte are vehiculul. 

Domnul Chiuariu Dumitru, Director general al S.C. ECOSERV S.R.L, menționează că 

dumnealui nu este meseriaș.  

Se vorbește concomitent. 

Domnul Chiuariu Dumitru, Director general al S.C. ECOSERV S.R.L, precizează că 

mașina stă în service de aproximativ patru luni, iar revizia tehnică este expirată.  

Se vorbește concomitent.  

Domnul Ursu Dumitru - Leonard, consilier local, specifică faptul că nu există ca un 

director general să nu știe ce defecțiuni are o mașină.  

Se vorbește concomitent. 

Domnul Ursu Dumitru - Leonard, consilier local, precizează că dumnealui s-a oferit să 

îl ajute pe domnul director general, dar așteaptă  ca acesta să îl contacteze. 

Domnul Chiuariu Dumitru, Director general al S.C. ECOSERV S.R.L, menționează că 

trebuie să cumpere, să închirieze sau să ia în leasing un autobuz.  
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Domnul Ursu Dumitru - Leonard, consilier local, precizează că nu trebuie să facă cum 

este mai bine  și mai ieftin pentru cetățeni.  

Se vorbește concomitent.  

Domnul Nemțanu Alexandru, președinte de ședință, precizează că oportunitatea este 

doar pentru cazurile de forță majoră. 

 Domnul Ursu Dumitru - Leonard, consilier local, menționează că este absurd să se 

afirme că nu se poate repara o mașină.  

Se vorbește concomitent. 

Domnul Rățoi Cristian, Viceprimarul Municipiului Pașcani, întreabă de ce nu s-au luat 

măsuri când s-a observat că mașina stă în service deja de o lună. Dumnealui precizează că   

domnul director a venit în consiliul local pentru a solicita sprijin în vederea închirierii unui 

autobuz, dar nu a fost în stare, ca în patru luni de când stă mașina în service, să afle ce 

defecțiuni are.  

Se vorbește concomitent.  

Domnul Chiuariu Dumitru, Director general al S.C. ECOSERV S.R.L, solicită să i se 

recomande un alt service. 

Domnul Dediu Mihai, consilier local, recomandă un service din Cluj.  

Domnul Grigoriu Mihai-Gabriel, consilier local, precizează că proiectul de hotărâre are 

ca obiect votarea oportunității, nu dacă consilierii locali pot reparea un autobuz. Dumnealui 

menționează că domnul director a precizat clar că autobuzul stă de patru luni în service și nu 

poate fi reparat. 

Domnul Dediu Mihai, consilier local, întreabă dacă există un deviz, care să ateste dacă 

autobuzul este defect sau nu. 

Domnul Pintilie Marius-Nicolae, Primarul Municipiului Pașcani, întreabă ce rost ar avea 

un deviz, dacă nu se cunoaște cauza.  

Domnul Dediu Mihai, consilier local, răspunde că trebuie să se facă un deviz prin care 

să precizeze ce defecte a constatat și care este valoarea.  

Se vorbește concomitent.  

Domnul Ursu Dumitru - Leonard, consilier local, precizează că sunt cinci trasee și șase 

mașini, unul fiind uzual și două de schimb, iar acestea ar trebui să acopere traseele. Totodată, 

dumnealui menționează că traseul Blăgești s-a scos din curse, deoarece este vacanța de vară.  

Domnul Grigoriu Mihai-Gabriel, consilier local, opiniază că cele patru autobuze se 

suplinesc între ele.  

Se vorbește concomitent. 

Domnul Grigoriu Mihai-Gabriel, consilier local, întreabă dacă este sau nu este oportun. 

Domnul Ursu Dumitru - Leonard, consilier local, precizează că  pentru a se putea 

discuta de oportunitate trebuie să se vadă ce se întâmplă cu mașinile. 

Domnul Grigoriu Mihai-Gabriel, consilier local, reliefează că acestea sunt în service și 

nu pot fi reparate de nimeni.  

Se vorbește concomitent. 

Domnul Rățoi Cristian, Viceprimarul Municipiului Pașcani, întreabă dacă există o adresă  

prin care să se precizeze ce anume este defect și că nu poate fi reparat. Dumnealui 

menționează că se discută despre oportunitate în condițiile în care nu se cunoaște dacă mașina 

este sau  nu defectă.  
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Doamna Constantinescu Pentronica, consilier local, precizează că este clar faptul că 

se va folosi oportunitatea doar în condițiile în care mașina nu poate fi utilizată.  

Se vorbește concomitent. 

Domnul Ursu Dumitru - Leonard, consilier local, întreabă care este cuantumul 

cheltuielilor, exprimat în lei,  pentru reparația autobuzului, exceptând întreținerea curentă.  

Domnul Chiuariu Dumitru, Director general al S.C. ECOSERV S.R.L, răspunde că acest 

cuantum este în procent de 6-7% din totalul cheltuielilor.  

Domnul Ursu Dumitru - Leonard, consilier local, precizează că nu are nevoie de 

procente, ci de sume exacte.  

Se vorbește concomitent. 

Domnul Chiuariu Dumitru, Director general al S.C. ECOSERV S.R.L, aproximativ 7000-

8000 de lei/lună.  

Se vorbește concomitent. 

Doamna Perțu Liliana, consilier local, a părăsit ședința ordinară, ora 14:02. 

Domnul Pintilie Marius-Nicolae, Primarul Municipiului Pașcani, întreabă dacă consilierii 

locali chiar cred  că domnul director al societății este atât de absurd încât să nu își dorească să 

fie reparat acest autobuz. Dumnealui precizează că acesta nu ar avea niciun interes să nu își 

dorească să îl repare, respectiv că este clară intenția acestuia de efectua reparațiile necesare, 

doar că nu dispune de documente în acest sens.  

Domnul Dediu Mihai, consilier local, precizează că mecanicul de la service nici măcar nu  

a deschis ușile de la autobuz, deoarece a specificat că nu își mai dorește să mai repare astfel 

de mașini. Dumnealui menționează că știe exact de ce se dorește închirierea noului autobuz. 

Domnul Pintilie Marius-Nicolae, Primarul Municipiului Pașcani, menționează că fiecare 

trebuie să voteze cum consideră. 

Se vorbește concomitent. 

Domnul Ursu Dumitru - Leonard, consilier local, întreabă dacă a fost vreodată 

demontată o mașină pentru a-i se folosi piesele. 

Domnul Chiuariu Dumitru, Director general al S.C. ECOSERV S.R.L, răspunde că banii 

care au fost dați pentru reintegrarea în muncă a  doi lucrători au fost în cuantum 350.000 de lei. 

Dumnealui precizează că nu mai are bani nici să cumpere un autobuz, nici să ia în leasing unul.  

Domnul Ursu Dumitru - Leonard, consilier local, întreabă de unde a avut societatea 

aproape un miliard, cu tot cu TVA, pentru a plăti reparația la un alt autovehicul. Dumnealui 

menționeză că reparația autobuzului ar costa aproximativ 8000 de lei/lună, adică fix întreținerea 

lor.  

Doamna Pleșcan Monica-Vasilica, consilier local, precizează că una este să repari, alta 

este să întreții o mașină.  

Se vorbește concomitent.  

Domnul Conache Eduard-Cătălin, consilier local, precizează că, în afară de două 

persoane, ceilalți membri ai consiliului local nu dețin cunoștințe tehnice de natură să rezolve 

mari enigme, mari reparații. Dumnealui menționează că obiectul proiectului de hotărâre este 

salvgardarea interesului public în ceea ce privește transportul public local, care din discuțiile 

purtate, se află sub semnul incertitudinii, din cauza faptului că există pericolul ca unul dintre 

cele patru autobuze care funcționează să se strice, fapt care va conduce la rămânerea unui 

traseu neacoperit.  
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Domnul Dediu Mihai, consilier local, precizează că există disconfort, deoarece nu este 

un service specializat în oraș, ci la Rădăuți, Cluj.  

Domnul Conache Eduard-Cătălin, consilier local, reliefează că întrebarea rezultată este 

dacă consilierii locali sunt de acord ca societatea să închirieze, să facă leasing sau să ia ca 

rezervă, pentru un an de zile, un autobuz pentru a acoperi problema menționată anterior.  

Se vorbește concomitent. 

Domnul Dediu Mihai, consilier local, precizează că sunt două autobuze defecte, nu doar 

unul. 

Domnul Nemțanu Alexandru, președinte de ședință, dă cuvântul domnului Olariu 

Sorin-Costel, consilier local. Dumnealui precizează singura pesoană care face teatru este 

domnul director al societății, deoarece afirmă că nu cunoaște defecțiunile autobuzului. Domnul 

consilier local menționează că nu se poate ține patru luni o mașină în service și să nu se știe 

nimic. Dumnealui precizează că este posibil ca acest autobuz să nu poată fi repart la acest 

service, dar trebuiau găsite alte soluții, trebuiau contactate mai multe service-uri, chiar și din 

alte localități.  

Domnul Chiuariu Dumitru, Director general al S.C. ECOSERV S.R.L, precizează că în 

cele patru luni s-au făcut alte raparații, iar până la urmă s-a constat că frâna de mână nu 

funcționează orice s-ar face.  

Domnul Dediu Mihai, consilier local, precizează că frâna de mână are doar camere de 

frânare și aere de compresor. 

Se vorbește concomitent.  

Domnul Nemțanu Alexandru, președinte de ședință, întreabă dacă sunt alte discuții. 

Nefiind alte discuții supune la vot  proiectul de hotărâre. Cine este pentru? Împotrivă? Abțineri? 

Pentru: 10  

Împotrivă: 5 ( 1 vot împotrivă, 4 voturi abținere) 

Doamna Nedelcu Gabriela, consilier local, nu a votat acest proiect de hotărâre, 

deoarece întâmpină probleme legate de  conexiunea  online.   

Nr. 

Crt. 

Nume si prenume Vot 

Pentru/ Împotrivă/ Abținere 

1. AGAFIȚEI BOGDAN-GABRIEL  X   

2. CONACHE EDUARD-CĂTĂLIN X   

3. CONSTANTINESCU PETRONICA X X  

4. DEDIU MIHAI  
 

  

5. GRIGORIU MIHAI-GABRIEL X   

6. NEDELCU GABRIELA  -      - - 

7. NEMȚANU ALEXANDRU X   

8. OLARIU COSTEL-SORIN  
 

 X 

9. PINTILIE CIPRIAN 
 

 X 

10. PLEȘCAN MONICA-VASILICA  X   

11. PRODAN IONUȚ-MIHAI 
 

 X 

12. RĂȚOI CRISTIAN X   

13. SPIRIDON MIHAELA-IULIA  X   

14. STAMATIN COSTEL X   

15. URSU DUMITRU - LEONARD 
 

 X 

16. VÎRLAN MIHAI X   

Proiectul a fost aprobat. 

Se trece la  punctul nr. 5  de pe ordinea zi: 
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5. Proiect de hotărâre privind modificarea și completarea Anexei nr. 1 la Hotărârea 

Consiliului Local al Municipiului Pașcani nr. 216/30.10.2019, modificată și completată 

Inițiatorul proiectului de hotărâre: Primarul Municipiului Pașcani 

 

   Avizele comisiilor: 

 Comisia economică – aviz favorabil 

 Comisia juridică – aviz favorabil 

    

   Doamna Nedelcu Gabriela, consilier local, a părăsit ședința ordinară, ora 14:07. 

Domnul Nemțanu Alexandru, președinte de ședință, întreabă dacă sunt  discuții. 

Nefiind  discuții supune la vot  proiectul de hotărâre. Cine este pentru? Împotrivă? Abțineri? 

Pentru: 11 

Împotrivă: 4 (4 voturi abținere) 

Nr. 

Crt. 

Nume si prenume Vot 

Pentru/ Împotrivă/ Abținere 

1. AGAFIȚEI BOGDAN-GABRIEL  X   

2. CONACHE EDUARD-CĂTĂLIN X   

3. CONSTANTINESCU PETRONICA X   

4. DEDIU MIHAI  X   

5. GRIGORIU MIHAI-GABRIEL X   

6. NEMȚANU ALEXANDRU X   

7. OLARIU COSTEL-SORIN  
 

 X 

8. PINTILIE CIPRIAN 
 

 X 

9. PLEȘCAN MONICA-VASILICA  X   

10. PRODAN IONUȚ-MIHAI 
 

 X 

11. RĂȚOI CRISTIAN X   

12. SPIRIDON MIHAELA-IULIA  X   

13. STAMATIN COSTEL X   

14. URSU DUMITRU - LEONARD 
 

 X 

15. VÎRLAN MIHAI X   

Proiectul a fost aprobat. 

Se trece la  punctul nr. 6  de pe ordinea zi: 

 

6. Proiect de hotărâre privind modificarea și completarea Bugetului centralizat al 

instituțiilor și activităților finanțate integral sau parțial din venituri proprii pe anul 2024 

Inițiatorul proiectului de hotărâre: Primarul Municipiului Pașcani 

 

Avizele comisiilor: 

 Comisia economică – aviz favorabil 

 Comisia juridică – aviz favorabil 

   Comisia urbanism – aviz favorabil 

   Comisia învățământ – aviz favorabil 

 

Domnul Nemțanu Alexandru, președinte de ședință, întreabă dacă sunt  discuții. 

Nefiind  discuții supune la vot  proiectul de hotărâre. Cine este pentru? Împotrivă? Abțineri? 
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Pentru: 15 

Împotrivă: 0  

Abținere: 0 

Nr. 

Crt. 

Nume si prenume Vot 

Pentru/ Împotrivă/ Abținere 

1. AGAFIȚEI BOGDAN-GABRIEL  X   

2. CONACHE EDUARD-CĂTĂLIN X   

3. CONSTANTINESCU PETRONICA X   

4. DEDIU MIHAI  X   

5. GRIGORIU MIHAI-GABRIEL X   

6. NEMȚANU ALEXANDRU X   

7. OLARIU COSTEL-SORIN  X   

8. PINTILIE CIPRIAN X   

9. PLEȘCAN MONICA-VASILICA  X   

10. PRODAN IONUȚ-MIHAI X   

11. RĂȚOI CRISTIAN X   

12. SPIRIDON MIHAELA-IULIA  X   

13. STAMATIN COSTEL X   

14. URSU DUMITRU - LEONARD X   

15. VÎRLAN MIHAI X   

Proiectul a fost aprobat. 

Se trece la  punctul nr. 7  de pe ordinea zi: 

 

7. Proiect de hotărâre privind modificarea și completarea Bugetului centralizat al 

instituțiilor și activităților finanțate din venituri proprii și subvenții pentru anul 2024 

(Sursa G) 

Inițiatorul proiectului de hotărâre: Primarul Municipiului Pașcani 

 

Avizele comisiilor: 

 Comisia economică – aviz favorabil 

 Comisia juridică – aviz favorabil 

   Comisia urbanism – aviz favorabil 

   Comisia învățământ – aviz favorabil 

 

Domnul Nemțanu Alexandru, președinte de ședință, întreabă dacă sunt discuții. 

Nefiind  discuții supune la vot  proiectul de hotărâre. Cine este pentru? Împotrivă? Abțineri? 

Pentru: 15 

Împotrivă: 0  

Abținere: 0 

Nr. 

Crt. 

Nume si prenume Vot 

Pentru/ Împotrivă/ Abținere 

1. AGAFIȚEI BOGDAN-GABRIEL  X   

2. CONACHE EDUARD-CĂTĂLIN X   

3. CONSTANTINESCU PETRONICA X   

4. DEDIU MIHAI  X   

5. GRIGORIU MIHAI-GABRIEL X   

6. NEMȚANU ALEXANDRU X   

7. OLARIU COSTEL-SORIN  X   
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8. PINTILIE CIPRIAN X   

9. PLEȘCAN MONICA-VASILICA  X   

10. PRODAN IONUȚ-MIHAI X   

11. RĂȚOI CRISTIAN X   

12. SPIRIDON MIHAELA-IULIA  X   

13. STAMATIN COSTEL X   

14. URSU DUMITRU - LEONARD X   

15. VÎRLAN MIHAI X   

Proiectul a fost aprobat. 

Se trece la  punctul nr. 8  de pe ordinea zi: 

 

8. Proiect de hotărâre privind modificarea și completaraea bugetului de venituri și 

cheltuieli al Clubului Sportiv Municipal Pașcani, pentru anul 2024 

Inițiatorul proiectului de hotărâre: Primarul Municipiului Pașcani 

 

Avizele comisiilor: 

 Comisia economică – aviz favorabil 

 Comisia juridică – aviz favorabil 

   Comisia urbanism – aviz favorabil 

   Comisia învățământ – aviz favorabil 

 

Domnul Nemțanu Alexandru, președinte de ședință, întreabă dacă sunt  discuții. 

Nefiind  discuții supune la vot  proiectul de hotărâre. Cine este pentru? Împotrivă? Abțineri? 

Pentru: 15 

Împotrivă: 0  

Abținere: 0.   

Nr. 

Crt. 

Nume si prenume Vot 

Pentru/ Împotrivă/ Abținere 

1. AGAFIȚEI BOGDAN-GABRIEL  X   

2. CONACHE EDUARD-CĂTĂLIN X   

3. CONSTANTINESCU PETRONICA X   

4. DEDIU MIHAI  X   

5. GRIGORIU MIHAI-GABRIEL X   

6. NEMȚANU ALEXANDRU X   

7. OLARIU COSTEL-SORIN  X   

8. PINTILIE CIPRIAN X   

9. PLEȘCAN MONICA-VASILICA  X   

10. PRODAN IONUȚ-MIHAI X   

11. RĂȚOI CRISTIAN X   

12. SPIRIDON MIHAELA-IULIA  X   

13. STAMATIN COSTEL X   

14. URSU DUMITRU - LEONARD X   

15. VÎRLAN MIHAI X   

Proiectul a fost aprobat. 

Se trece la  punctul nr. 9  de pe ordinea zi: 
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9. Proiect de hotărâre privind modificarea și completarea Bugetului de venituri și 

cheltuieli al Casei de Cultură „Mihail Sadoveanu”, Pașcani, pentru anul 2024 

Inițiatorul proiectului de hotărâre: Primarul Municipiului Pașcani 

 

Avizele comisiilor: 

 Comisia economică – aviz favorabil 

 Comisia juridică – aviz favorabil 

   Comisia urbanism – aviz favorabil 

   Comisia învățământ – aviz favorabil 

 

Domnul Nemțanu Alexandru, președinte de ședință, dă cuvântul domnului Ursu 

Dumitru-Leonard, consilier local. Dumnealui precizează că anumite activități culturale sunt 

slab finanțate, printre care „Ziua Drapelului”, pentru care nu se alocă niciun ban. Domnul 

consilier local menționează că suma de 100 lei este insuficientă pentru a face ceva, de aceea 

își dorește ca pe viitor, pentru astfel de activități, ordonatorul principal de credite să fie 

îngăduitor, să aloce un buget mai mare. 

Domnul Nemțanu Alexandru, președinte de ședință, menționează că ordonatorul de 

credite nu poate fi îngăduitor dacă nu i se cere. 

Doamna Labonțu Angelica, Director economic, precizează că nu s-au cerut mai mulți 

bani. Dumneaei menționează că planul de activități este făcut de doamna director a unității 

culturale, respectiv că tot dumneaei își bugetează acest plan. 

Se vorbește concomitent.  

Domnul Dediu Mihai, consilier local, a părăsit ședința ordinară, ora  14:08. 

Domnul Pintilie Marius -Nicolae, Primarul Municipiului Pașcani, precizează că s-a 

stabilit o listă de activități, s-au făcut cereri financiare, s-a votat un buget la începutul anului și 

s-a considerat că nu trebuie bani pentru anumite activități. În acest context, dumnealui întreabă 

de ce domnul consilier local presupune că cineva i-a oprit pe aceștia, că s-au purtat discuții 

înainte.  

Domnul Ursu Dumitru-Leonard, consilier local, precizează că dacă suma de 100 lei este 

împărțită la numărul de activități va da cu rest. Dumnealui menționează că la Casa Municipală 

de Cultură nu poate exista consiliul de administrație, deoarece politicul trebuie să își ia „labele” 

de pe domeniul culturii. Domnul consilier local reliefează că persoanele în drept să se ocupe de 

domeniul cultural trebuie lăsate să își stabiliească singure activitățile, să își exprime toate ideile 

legate de acestea.  

Domnul Nemțanu Alexandru, președinte de ședință, dă cuvântul doamnei Petronica 

Constatinescu, consilier local. Dumneaei precizează că dacă domnul consilier local ar fi 

participat la ședințele consiliului de administrație ar fi putut propune noi activități. Totodată, 

doamna consilier local menționează că despre „labele politicului” dumneaei a discutat și în anul 

2012, atunci când acesta s-a înființat. Dumneaei întreabă de ce domnul consilier local nu a făcut 

nimic în legătură cu acest consiliu de administrație pe perioada mandatului dumnealui de 

consilier local, din anul 2016. 

Domnul Ursu Dumitru-Leonard, consilier local, reliefează că, în anul 2017,  dumnealui 

a plecat la S.C. ECOSERV S.R.L. 
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Doamna Constantinescu Petronica, consilier local, precizează că nu este vorba despre 

„labele politicului” puse de cineva, pe o anumită instituție, ci despre faptul că domnul consilier 

local este supărat că a pierdut alegerile locale.  

Domnul Ursu Dumitru-Leonard, consilier local,  întreabă cu  doamna consilier local, în 

calitate de jurist, poate accepta să facă parte dintr-o structură care nu există din punct din 

vedere legal. 

Doamna Constantinescu Petronica, consilier local, precizează că  atâta timp cât există 

o hotărâre de consiliu local dată în acest sens, structura există.  

Se vorbește concomitent. 

Domnul Rățoi Cristian, Vicepriamrul Municipiului Pașcani, precizează că trebuie spus 

faptul că s-a solicitat, dar la începutul anului a fost emisă o Ordonanță de Urgență prin care s-

a cerut limitarea bugetului, astfel s-a tăiat din sumă. Dumnealui menționează că aceeași situație 

a fost și cu un an în urmă. 

Doamna Labonțu Angelica, Director economic, reliefează că această situație a fost doar 

cu un an în urmă, dar anul acesta cât s-a solicitat atât s-a acordat.  

Se vorbește concomitent. 

Domnul Ursu Dumitru-Leonard, consilier local,  opiniază că instituția Casei de Cultură 

ar putea să aibă suficiente resurse  pentru a putea primi corect oaspeții. Dumnealui reliefează 

că la zilele scriitorului „Mihail Sadoveanu” va veni Vitoria Lipan să cânte. Domnul  consilier local 

precizează că bugetul ar trebui împărțit astfel încât fiecare activitate să poată fi desfășurată 

decent.  

Se vorbește concomitent. 

Domnul Ursu Dumitru-Leonard, consilier local, întreabă ce se poate face cu suma de 

100  lei . 

Domnul Nemțanu Alexandru, președinte de ședință, precizează că domnul consilier 

local a pus degetul pe o rană deschisă care există, dar nu are nicio legătură cu „labele 

politicului”. Dumnealui menționează că ar trebui discutat și despre faptul că orice instituție de 

cultură poate  căuta și alte surse de finanțare, în afara bugetului local.  

Se vorbește concomitent. 

Doamna Constantinescu Petronica, consilier local, precizează că la o expoziție nu te 

duci să mănânci prăjituri. 

Se vorbește concomitent. 

Domnul Ursu Dumitru-Leonard, consilier local, întreabă de ce la „Târgul Olarilor” s-a 

servit borș. Dumnealui menționează că se vine cu sarmale în oala de lut. Domnul consilier local 

întreabă de ce la aceste activități este alocată o sumă atât de mare.  

Se vorbește concomitent. 

Doamna Constantinescu Petronica, consilier local, răspunde că este vorba de cazare. 

Domnul Ursu Dumitru-Leonard, consilier local, întreabă dacă la  activitățile zilelor 

dedicate scriitorului „Mihail Sadoveanu” va participa un profesor acesta va fi cazat în gară. 

Se vorbește concomitent. 

Doamna Calistru Daniela, director al Casei de Cultură „Mihail Sadoveanu”, Pașcani, 

precizează că există un program de activități votat prin consiliul local, aprobat de membrii 

acestuia la începutul anului, în care sunt cuprinse toate activitățile pe care și le propun să le 

organizeze în anul respectiv, cu un buget aproximativ. Dumneaei reliefeză că  „Târgul meșterilor 

populari” va avea a 15-a ediție la Pașcani, fapt care ar trebui să fie o bucurie, mai ales că vin 
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meșteri populari din diverse zone, chiar din Republica Moldova. Doamna director îi roagă pe 

consilierii locali să participe la această manifestare, pentru a discuta cu participanții și a observa 

cât de frumos povestesc aceștia despre municipiul Pașcani. Dumneaei menționează că a 

încercat permanent ca acest târg să aibă o anumită valoare pe piața de târguri de meșteri 

populari. În acest context, doamna director precizează că trebuie să le asigure participanților 

anumite facilități, iar  aceste facilități constau în: asigurarea unei cazări, pentru cei care vin de 

la distanțe mari; asigurarea unei mese de prânz, deoarece sunt multe familii venite, care 

practică același meșteșug sau meșteșuguri diferite.  

Domnul Nemțanu Alexandru, președinte de ședință, întreabă dacă vreo conspirație la 

mijloc.  

Doamna Calistru Daniela, director al Casei de Cultură „Mihail Sadoveanu”, Pașcani, 

precizează că instituția  primește o subvenție la începutul anului, care trebuie împărțită. Doamna 

director menționează că prima dată sunt plătite utilitățile, care includ cheltuielile de personal și 

cheltuielile funcționale. Dumneaei precizează că  la final din subvenția alocată se scad aceste  

cheltuieli, iar partea rămasă este utilizată pentru activități culturale. Doamna director reliefază 

că uneori se doresc sume mai mari.  

Domnul Nemțanu Alexandru, președinte de ședință, întreabă dacă s-a încercat 

abordarea alor surse de finanțare decât bugetul local.  

Doamna Calistru Daniela, director al Casei de Cultură „Mihail Sadoveanu”, Pașcani, 

răspunde că da. Dumneaei menționează că anul trecut s-au făcut o parte din activități prin 

sponsorizări directe sau cu rectificare de buget prin consiliul local, cum a fost cazul „Festivalului 

de Datini și Obiceiuri” din luna decembrie. Doamna director menționează că activitatea de la 

„Ziua Drapelului”, a fost finanțată cu 0 lei, deoarece este o expoziție desfășurată în colaborare 

cu Muzeul Municipal, iar  aceasta constă în reproduceri pe hârtii a stemelor, care au fost de 

păstrate de acum câțiva ani. Totodată, dumneaei reliefează că la zilele poetului „Mihai 

Eminescu” a fost alocată suma de 100  lei, deoarece este o activitate desfășurată în parteneriat 

cu instituțiile de învățământ, iar instituția Casei Municipale de Cultură a avut nevoie doar de 

promovarea mass-media, care a constat în câteva afișe.  

Domnul Nemțanu Alexandru, președinte de ședință, îi mulțumește domnului Ursu 

Dumitru-Leonard, consilier local, pentru subiectul abordat, deoarece din perspectiva 

dumnealui cultura înseamnă efervescență, iar atâta timp cât nu există efervescență în 

dezbaterea subiectelor pe plan cultural, nu există cultură. Dumnealui precizează că în 

Municipiuli Pașcani cultura începe să își ceară drepturile, iar lucrurile vor fi din ce în ce mai 

bune.  

Domnul Nemțanu Alexandru, președinte de ședință, întreabă dacă sunt alte discuții. 

Nefiind alte discuții supune la vot  proiectul de hotărâre. Cine este pentru? Împotrivă? Abțineri? 

Pentru: 14 

Împotrivă: 0  

Abținere: 0 

Nr. 

Crt. 

Nume si prenume Vot 

Pentru/ Împotrivă/ Abținere 

1. AGAFIȚEI BOGDAN-GABRIEL  X   

2. CONACHE EDUARD-CĂTĂLIN X   

3. CONSTANTINESCU PETRONICA X   

4. GRIGORIU MIHAI-GABRIEL X   

5. NEMȚANU ALEXANDRU X   
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6. OLARIU COSTEL-SORIN  X   

7. PINTILIE CIPRIAN X   

8. PLEȘCAN MONICA-VASILICA  X   

9. PRODAN IONUȚ-MIHAI X   

10. RĂȚOI CRISTIAN X   

11. SPIRIDON MIHAELA-IULIA  X   

12. STAMATIN COSTEL X   

13. URSU DUMITRU - LEONARD X   

14. VÎRLAN MIHAI X   

Proiectul a fost aprobat. 

Se trece la  punctul nr. 10  de pe ordinea zi: 

 

10. Proiect de hotărâre privind modificarea și completarea Hotărârii Consiliul Local 

nr. 29 din 05.02.2024 privind aprobarea Programului principalelor manifestări cultural- 

artistice pentru anul 2024 al Casei Municipale de Cultură ”Mihail Sadoveanu„ Pascani 

Inițiatorul proiectului de hotărâre: Primarul Municipiului Pașcani 

 

Avizele comisiilor: 

 Comisia economică – aviz favorabil 

 Comisia juridică – aviz favorabil 

   Comisia învățământ – aviz favorabil 

 

 Domnul Nemțanu Alexandru, președinte de ședință, întreabă dacă sunt  discuții. Nefiind  

discuții supune la vot  proiectul de hotărâre. Cine este pentru? Împotrivă? Abțineri? 

Pentru: 14 

Împotrivă: 0  

Abținere: 0 

Nr. 

Crt. 

Nume si prenume Vot 

Pentru/ Împotrivă/ Abținere 

1. AGAFIȚEI BOGDAN-GABRIEL  X   

2. CONACHE EDUARD-CĂTĂLIN X   

3. CONSTANTINESCU PETRONICA X   

4. GRIGORIU MIHAI-GABRIEL X   

5. NEMȚANU ALEXANDRU X   

6. OLARIU COSTEL-SORIN  X   

7. PINTILIE CIPRIAN X   

8. PLEȘCAN MONICA-VASILICA  X   

9. PRODAN IONUȚ-MIHAI X   

10. RĂȚOI CRISTIAN X   

11. SPIRIDON MIHAELA-IULIA  X   

12. STAMATIN COSTEL X   

13. URSU DUMITRU - LEONARD X   

14. VÎRLAN MIHAI X   

Proiectul a fost aprobat. 

Se trece la  punctul nr. 11  de pe ordinea zi: 
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11. Proiect de hotărâre privind modificarea și completarea bugetului local de 

venituri și cheltuieli, al Municipiului Pașcani, pentru anul 2024 

Inițiatorul proiectului de hotărâre: Primarul Municipiului Pașcani 

Avizele comisiilor: 

 Comisia economică – aviz favorabil 

 Comisia juridică – aviz favorabil 

   Comisia urbanism – aviz favorabil 

   Comisia învățământ – aviz favorabil 

 

Domnul Nemțanu Alexandru, președinte de ședință, întreabă dacă sunt  discuții. Nefiind  

discuții supune la vot  proiectul de hotărâre. Cine este pentru? Împotrivă? Abțineri? 

Pentru: 14 

Împotrivă: 0  

Abținere: 0 

Nr. 

Crt. 

Nume si prenume Vot 

Pentru/ Împotrivă/ Abținere 

1. AGAFIȚEI BOGDAN-GABRIEL  X   

2. CONACHE EDUARD-CĂTĂLIN X   

3. CONSTANTINESCU PETRONICA X   

4. GRIGORIU MIHAI-GABRIEL X   

5. NEMȚANU ALEXANDRU X   

6. OLARIU COSTEL-SORIN  X   

7. PINTILIE CIPRIAN X   

8. PLEȘCAN MONICA-VASILICA  X   

9. PRODAN IONUȚ-MIHAI X   

10. RĂȚOI CRISTIAN X   

11. SPIRIDON MIHAELA-IULIA  X   

12. STAMATIN COSTEL X   

13. URSU DUMITRU - LEONARD X   

14. VÎRLAN MIHAI X   

Proiectul a fost aprobat. 

Se trece la  punctul nr. 12  de pe ordinea zi: 

 

12. Proiect de hotărâre privind aprobarea documentației tehnico-economice Proiect 

tehnic și Detalii de execuție și actualizarea indicatorilor tehnico-economici pentru 

obiectivul de investiții: „amenajare zonă de agrement „Lacul Peștișorul”, Municipiul 

Pașcani, Județul Iași 

Inițiatorul proiectului de hotărâre: Primarul Municipiului Pașcani 

 

Avizele comisiilor: 

 Comisia economică – aviz nefavorabil 

 Comisia juridică – aviz favorabil 

   Comisia urbanism – aviz favorabil 

   Comisia învățământ – aviz favorabil 
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Domnul Nemțanu Alexandru, președinte de ședință, întreabă dacă sunt  discuții. Nefiind  

discuții supune la vot  proiectul de hotărâre. Cine este pentru? Împotrivă? Abțineri? 

Pentru: 14 

Împotrivă: 0  

Abținere: 0 

Nr. 

Crt. 

Nume si prenume Vot 

Pentru/ Împotrivă/ Abținere 

1. AGAFIȚEI BOGDAN-GABRIEL  X   

2. CONACHE EDUARD-CĂTĂLIN X   

3. CONSTANTINESCU PETRONICA X   

4. GRIGORIU MIHAI-GABRIEL X   

5. NEMȚANU ALEXANDRU X   

6. OLARIU COSTEL-SORIN  X   

7. PINTILIE CIPRIAN X   

8. PLEȘCAN MONICA-VASILICA  X   

9. PRODAN IONUȚ-MIHAI X   

10. RĂȚOI CRISTIAN X   

11. SPIRIDON MIHAELA-IULIA  X   

12. STAMATIN COSTEL X   

13. URSU DUMITRU - LEONARD X   

14. VÎRLAN MIHAI X   

Proiectul a fost aprobat. 

Se trece la  punctul nr. 13  de pe ordinea zi: 

 

 

13. Proiect de hotărâre privind aprobarea documentației - Proiect Tehnic și 

aprobarea indicatorilor tehnico-economici pentru obiectivul de investiții: „Modernizarea 

și extinderea sistemului de iluminat public în Municipiul Pașcani - Străzi secundare” 

Inițiatorul proiectului de hotărâre: Primarul Municipiului Pașcani 

 

Avizele comisiilor: 

 Comisia economică – aviz favorabil 

 Comisia juridică – aviz favorabil 

   Comisia urbanism – aviz favorabil 

 

Domnul Nemțanu Alexandru, președinte de ședință, întreabă dacă sunt  discuții. Nefiind  

discuții supune la vot  proiectul de hotărâre. Cine este pentru? Împotrivă? Abțineri? 

Pentru: 14 

Împotrivă: 0  

Abținere: 0 

Nr. 

Crt. 

Nume si prenume Vot 

Pentru/ Împotrivă/ Abținere 

1. AGAFIȚEI BOGDAN-GABRIEL  X   

2. CONACHE EDUARD-CĂTĂLIN X   

3. CONSTANTINESCU PETRONICA X   

4. GRIGORIU MIHAI-GABRIEL X   

5. NEMȚANU ALEXANDRU X   



 

22 
*Sedința ordinară din 27 iunie 2024 este înregistrată audio - video.  

*Prezentul proces verbal reprezintă sinteza dezbaterilor care au avut loc în cadrul ședinței și modul în care și-a exprimat votul 

fiecare consilier local, conform art. 138 alin. (13) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul administrativ 

6. OLARIU COSTEL-SORIN  X   

7. PINTILIE CIPRIAN X   

8. PLEȘCAN MONICA-VASILICA  X   

9. PRODAN IONUȚ-MIHAI X   

10. RĂȚOI CRISTIAN X   

11. SPIRIDON MIHAELA-IULIA  X   

12. STAMATIN COSTEL X   

13. URSU DUMITRU - LEONARD X   

14. VÎRLAN MIHAI X   

Proiectul a fost aprobat. 

Se trece la  punctul nr. 14  de pe ordinea zi: 

 

 

14. Proiect de hotărâre privind aprobarea documentației tehnico-economice 

D.A.L.I. și a indicatorilor tehnico-economici pentru obiectivul de investiții: „Reabilitare 

pistă de alergare (atletism) și a spațiilor destinate săriturii în lungime și a săriturii în 

înălțime”, Municipiul Pașcani, Județul Iași 

Inițiatorul proiectului de hotărâre: Primarul Municipiului Pașcani 

 

Avizele comisiilor: 

 Comisia economică – aviz favorabil 

 Comisia juridică – aviz nefavorabil 

   Comisia urbanism – aviz favorabil 

   Comisia învățământ – aviz favorabil 

 

Domnul Nemțanu Alexandru, președinte de ședință, întreabă dacă sunt  discuții. Nefiind  

discuții supune la vot  proiectul de hotărâre. Cine este pentru? Împotrivă? Abțineri? 

Pentru: 14 

Împotrivă: 0  

Abținere: 0 

Nr. 

Crt. 

Nume si prenume Vot 

Pentru/ Împotrivă/ Abținere 

1. AGAFIȚEI BOGDAN-GABRIEL  X   

2. CONACHE EDUARD-CĂTĂLIN X   

3. CONSTANTINESCU PETRONICA X   

4. GRIGORIU MIHAI-GABRIEL X   

5. NEMȚANU ALEXANDRU X   

6. OLARIU COSTEL-SORIN  X   

7. PINTILIE CIPRIAN X   

8. PLEȘCAN MONICA-VASILICA  X   

9. PRODAN IONUȚ-MIHAI X   

10. RĂȚOI CRISTIAN X   

11. SPIRIDON MIHAELA-IULIA  X   

12. STAMATIN COSTEL X   

13. URSU DUMITRU - LEONARD X   

14. VÎRLAN MIHAI X   

Proiectul a fost aprobat. 

Se trece la  punctul nr. 15  de pe ordinea zi: 
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15. Proiect de hotărâre privind modificarea și completarea anexei la Hotărârea 

Consiliului Local al Municipiului Pașcani nr. 53/1999 privind aprobarea domeniului public 

al Municipiului Pașcani, jud. Iași, atestat prin Hotărârea nr. 1354/2001, cu modificările și 

completările ulterioare, prin actualizarea datelor privitoare la numerele de inventar 74, 

str. Nicolae Iorga, nr. 90, str. Vasile Alecsandri, nr. 1039, str. Șoseaua Națională, nr. 60, 

str. Grigore Ureche și nr. 47, str. Cuza Vodă și adăugarea numărului de inventar 4039 

Inițiatorul proiectului de hotărâre: Primarul Municipiului Pașcani 

 

Avizele comisiilor: 

 Comisia economică – aviz favorabil 

 Comisia juridică – aviz favorabil 

   Comisia urbanism – aviz favorabil 

 

Domnul Nemțanu Alexandru, președinte de ședință, întreabă dacă sunt  discuții. Nefiind  

discuții supune la vot  proiectul de hotărâre. Cine este pentru? Împotrivă? Abțineri? 

Pentru: 14 

Împotrivă: 0  

Abținere: 0 

Nr. 

Crt. 

Nume si prenume Vot 

Pentru/ Împotrivă/ Abținere 

1. AGAFIȚEI BOGDAN-GABRIEL  X   

2. CONACHE EDUARD-CĂTĂLIN X   

3. CONSTANTINESCU PETRONICA X   

4. GRIGORIU MIHAI-GABRIEL X   

5. NEMȚANU ALEXANDRU X   

6. OLARIU COSTEL-SORIN  X   

7. PINTILIE CIPRIAN X   

8. PLEȘCAN MONICA-VASILICA  X   

9. PRODAN IONUȚ-MIHAI X   

10. RĂȚOI CRISTIAN X   

11. SPIRIDON MIHAELA-IULIA  X   

12. STAMATIN COSTEL X   

13. URSU DUMITRU - LEONARD X   

14. VÎRLAN MIHAI X   

Proiectul a fost aprobat. 

Se trece la  punctul nr. 16  de pe ordinea zi: 

 

16. Proiect de hotărâre privind aprobarea Regulamentului de organizare și 

functionare pentru aparatul de specialitate al Primarului Municipiului Pașcani 

Inițiatorul proiectului de hotărâre: Primarul Municipiului Pașcani 

 

Avizele comisiilor: 

 Comisia economică – aviz favorabil 

 Comisia juridică – aviz favorabil 
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Domnul Nemțanu Alexandru, președinte de ședință, dă cuvântul domnului Olariu 

Sorin-Costel, consilier local. Dumnealui întreabă care sunt atribuțiile purtătorului de cuvânt, 

deoarece  nu sunt trecute în Regulament. 

Domnul Apostol Paul Iulian, funcționar public care a preluat atribuțiile specifice ale 

secretarului general al municipiului conform Dispoziției Primarului nr. 628/13.03.2023, 

precizează că atribuțiile purtătorului de cuvânt se regăsesc în fișa postului, regulamentul 

prezintă doar ce  face cabinetul primarului. 

Domnul Olariu Sorin-Costel, consilier local, menționează că  nu este vorba de fișa 

postului, ci despre faptul că orice site, al oricărei instituții, conține informațiile acestea într-un 

regulament, dar numai în Municipiul Pașcani, purtătorul de cuvânt plimbă mapa primarului, face 

tiktok-uri etc. 

Se vorbește concomitent. 

 Domnul Olariu Sorin-Costel, consilier local, precizează că unitatea administrativ-

teritorială trebuie să aibă, în relația cu presa, un purtător de cuvânt. Dumnealui întreabă dacă 

există un purtător de cuvânt. 

Domnul Pintile Marius-Nicoale, Primarul Municipiului Pașcani, răspunde că da, 

consilierul dumnealui personal are atribuții care implică și oferea răspunsurilor presei. 

Dumnealui reliefează că se fac conferințe de presă, există transparență cu toată lumea.  

Domnul Olariu Sorin-Costel, consilier local, precizează că nu există transparență cu 

toată lumea, deoarece în alte părți sunt priorități.  

Domnul Pintile Marius-Nicoale, Primarul Municipiului Pașcani, întreabă la ce se referă, 

în concret, domnul consilier local. Dumnealui precizează că  nu se poate răspunde în  fiecare 

secundă întrebărilor presei locale. 

Se vorbește concomitent. 

Domnul Nemțanu Alexandru, președinte de ședință, dă cuvântul domnului Cojocaru 

Cătălin, editor BIT-TV. Dumnealui precizează că acest proiect a mai fost discutat în ședința 

consiliului local, iar la acel moment a propus ca acest regulament să fie completat și cu precizări 

privitoare la purtătorul de cuvânt, deoarece conform Legii 215/2001 a administrației publice 

locale, art. 16, administrația locală trebuie să aibă un purtător de cuvânt. 

Domnul Pintile Marius-Nicoale, Primarul Municipiului Pașcani, menționează că  are 

aceste atribuții un angajat al unității administrativ-teritoriale. 

 Domnul Cojocaru Cătălin, editor BIT-TV, reliefează că trebuie să fie angajat un purtător 

de cuvânt. 

Domnul Pintile Marius-Nicoale, Primarul Municipiului Pașcani, întreabă dacă trebuie 

angajat un purtător de cuvânt sau o persoană salariată trebuie să aibă aceste atribuții. 

Domnul Cojocaru Cătălin, editor BIT-TV, răspunde prin citirea unui articol din Legea 

215/2001 privind administrația locală: „Pentru asigurarea accesului la infromațiile în masă 

autoritățile și instituțiile publice au obligația să desemnze un purtător de cuvânt”. 

Domnul Pintile Marius-Nicoale, Primarul Municipiului Pașcani, răspunde că este 

desemnată  o persoană.  

Domnul Cojocaru Cătălin, editor BIT-TV, precizează că în Regulament nu sunt cuprinse 

atribuțiile purtătorului de cuvânt. Dumnealui menționează că Regulamentul nu face deloc 

referire la atribuțiile purtătorului de cuvânt, ca și cum această funcție nu ar fi.  
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Domnul Pintile Marius-Nicoale, Primarul Municipiului Pașcani, opiniază că este 

desemnată o persoană care exercită atribuțiile specifice purtătorului de cuvânt, relația cu presa 

se desfășoară normal. 

Domnul Cojocaru Cătălin, editor BIT-TV, reliefează că relația cu presa este deficitară, 

deoarece când sună, acesta  nu le se răspunde.  

Domnul Pintile Marius-Nicoale, Primarul Municipiului Pașcani, precizează că  nu se 

poate discuta despre relația dumnealui cu domnul editor, deoarece cel din urmă este unul dintre 

cei mai aprigi critici ai dumealui dintotdeauna. Domnul Primar al Municipiului Pașcani reliefează  

că din punct de vedere procedural, când există ceva de comunicat cu presa, se trimite 

informare, se face în fiecare joi conferință de presă, cu toate că obligația legală prevede să să 

facă o dată pe lună.  Dumnealui menționează că presa este binevenită mereu la toate 

conferințele. Domnul Primar al Municipiului Pașcani întreabă ce dorește  mai exact domnul 

editor BIT-TV. 

Domnul Cojocaru Cătălin, editor BIT-TV, răspunde că dorește să se respecte legea.  

Domnul Pintile Marius-Nicoale, Primarul Municipiului Pașcani, menționează că legea 

prevede să  fie desemnat un purtător de cuvânt, iar acesta există. 

Domnul Cojocaru Cătălin, editor BIT-TV, precizează că în Regulament nu este prevăzut 

niciun cuvânt despre purtătorul de cuvânt.  

Domnul Pintile Marius-Nicoale, Primarul Municipiului Pașcani, menționează că a 

înțeles. 

Se vorbește concomitent. 

Domnul Apostol Paul Iulian, funcționar public care a preluat atribuțiile specifice ale 

secretarului general al municipiului conform Dispoziției Primarului nr. 628/13.03.2023, 

precizează că atribuțiile sunt prevăzute în dispoziția dată de primar.  

Domnul Cojocaru Cătălin, editor BIT-TV, opiniază că acest post este protejat, deoarece 

este decupat din Regulament.  

Domnul Apostol Paul Iulian, funcționar public care a preluat atribuțiile specifice ale 

secretarului general al municipiului conform Dispoziției Primarului nr. 628/13.03.2023, 

precizează că nu există post de purtător de cuvânt. 

Domnul Cojocaru Cătălin, editor BIT-TV, menționează că dumnealui se referă la obligații 

conform Legii 215/2001 privind administrația publică locală.  

Domnul Apostol Paul Iulian, funcționar public care a preluat atribuțiile specifice ale 

secretarului general al municipiului conform Dispoziției Primarului nr. 628/13.03.2023, răspunde 

că obligația este a unității administrativ-teritoriale, nu a unei persoane.  

Domnul Cojocaru Cătălin, editor BIT-TV, specifică faptul că se referea la obligațiile 

persoanei care ocupă funcția respectivă. 

Domnul Apostol Paul Iulian, funcționar public care a preluat atribuțiile specifice ale 

secretarului general al municipiului conform Dispoziției Primarului nr. 628/13.03.2023, 

precizează că nu există funcția de purtător de cuvânt, ci doar atribuții desemnate unei persoane.  

Domnul Cojocaru Cătălin, editor BIT-TV, întreabă care sunt obligațiile respective.  

Domnul Apostol Paul Iulian, funcționar public care a preluat atribuțiile specifice ale 

secretarului general al municipiului conform Dispoziției Primarului nr. 628/13.03.2023, răspunde 

că există dispoziție cu numele persoanei. 

Domnul Cojocaru Cătălin, editor BIT-TV, întreabă de ce nu sunt prevăzute obligațiile și 

în Regulament. 
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Domnul Apostol Paul Iulian, funcționar public care a preluat atribuțiile specifice ale 

secretarului general al municipiului conform Dispoziției Primarului nr. 628/13.03.2023, 

precizează că aceste obligații nu trebuie să fie cuprinse în Regulament.  

Domnul Cojocaru Cătălin, editor BIT-TV, întreabă de ce nu trebuie să fi e cuprinse și în 

Regulament., respectiv că trebuie să se respecte Legea 215/2001 privind administrația publică 

locală. 

Domnul Apostol Paul Iulian, funcționar public care a preluat atribuțiile specifice ale 

secretarului general al municipiului conform Dispoziției Primarului nr. 628/13.03.2023, 

precizează că Legea 215/2001 privind administrația publică locală este abrogată.  

Domnul Cojocaru Cătălin, editor BIT-TV, menționează că se referă la Legea 215/2001 

care este completată. Dumnealui precizează că  s-au decupat pur și simplu aceste atribuții.  

Domnul Pintile Marius-Nicoale, Primarul Municipiului Pașcani, precizează că aceasta 

este doar părerea domnului editor.  

Domnul Olariu Sorin Costel, specifică faptul că  pe orice site al oricărei instituții, 

purtătorul de cuvânt are trecute atribuțiile.  

Domnul Apostol Paul Iulian, funcționar public care a preluat atribuțiile specifice ale 

secretarului general al municipiului conform Dispoziției Primarului nr. 628/13.03.2023, 

recomandă domnului consilier local să se uite și pe site-ul Primăriei Municipiului Pașcani, nu 

doar pe cel al altor primării.  

Se vorbește concomitent. 

Domnul Cojocaru Cătălin, editor BIT-TV, întreabă dacă purtătorul de cuvânt are ca 

atribuție să răspundă atunci când este sunat de presă. 

Domnul Pintile Marius-Nicoale, Primarul Municipiului Pașcani, răspunde că da, în 

măsura în care acesta are timp și este oportun.  

Domnul Cojocaru Cătălin, editor BIT-TV, precizează că persoana care exercită atribuțiile 

purtătorului de cuvânt nu răspunde de foarte mult timp întrebărilor adresate. 

Domnul Pintile Marius-Nicoale, Primarul Municipiului Pașcani, menționează că atât 

dumnealui, prin intermediul conferințelor de presă, cât și purtătorul de cuvânt răspund 

întrebărilor adresate de presă.  

Cornilă Mihail, jurnalist, precizează că și dumnealui se află în aceeași situație.  

Domnul Pintile Marius-Nicoale, Primarul Municipiului Pașcani, reliefează că acesta, în 

patru ani, nu  a venit niciodată la o conferință de presă. 

Cornilă Mihail, menționează că domnul Primar al Municipiului Pașcani „a pus pumnul în 

gură” presei.  

Domnul Pintile Marius-Nicoale, Primarul Municipiului Pașcani, precizează că acesta se 

victimizează degeaba. Dumnealui întreabă de ce aceștia nu vin la conferințele de presă, dacă 

așteaptă să fie invitați.  

Cornilă Mihail, specifică faptul că nu vin la conferințele de presă,  deoarece nu sunt lăsați 

să adreseze mai multe întrebări.  

Domnul Pintile Marius-Nicoale, Primarul Municipiului Pașcani, precizează că acesta 

minte, la fel ca și altădată, deoarece conferințele de presă sunt filmate live.  

Cornilă Mihail, menționează că va face publică filmarea respectivă. 

Domnul Pintile Marius-Nicoale, Primarul Municipiului Pașcani, precizează că atunci 

când începe o conferință de presă, se fac filmări în direct. Dumnealui menționează că  de patru 

ani face conferințe de presă, iar domnia sa nu vine, dar acum se victimizează.  
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Domnul Cojocaru Cătălin, editor BIT-TV, solicită să fie clarificată situația cu purtătorul 

de cuvânt. 

Domnul Pintile Marius-Nicoale, Primarul Municipiului Pașcani, precizează că  a înțeles 

faptul că  domnul editor BIT-TV și colegul dumnealui sunt nemulțumiți de relația purtătorului de 

cuvânt cu presa. 

Domnul Cojocaru Cătălin, editor BIT-TV, menționează că nemulțumirea apare deoarece 

acesta nu răspunde la întrebări. 

Domnul Pintile Marius-Nicoale, Primarul Municipiului Pașcani, precizează că se pot 

adresa întrebări pe Legea 544/2001 privind liberul acces la informațiile de interes public. 

Domnul Cojocaru Cătălin, editor BIT-TV, răspunde că va primi răspunsul într-o lună. 

Domnul Pintile Marius-Nicoale, Primarul Municipiului Pașcani, precizează că 

răspunsurile sunt date în funcție de informațiile solicitate. Dumnealui menționează că dacă se 

solicită 50 de contracte de concesiune, pe ultimii 50 de ani, este normal ca răspunsul să fie 

livrat mai târziu. 

Domnul Cojocaru Cătălin, editor BIT-TV, menționează că ultima dată a întrebat când vor 

fi acoperite gropile din asfalt, dar nu a primit niciun răspuns.  

Domnul Nemțanu Alexandru, președinte de ședință, întreabă dacă sunt  discuții. Nefiind  

discuții supune la vot  proiectul de hotărâre. Cine este pentru? Împotrivă? Abțineri? 

Pentru: 10 

Împotrivă: 4 (4 voturi abținere) 

Nr. 

Crt. 

Nume si prenume Vot 

Pentru/ Împotrivă/ Abținere 

1. AGAFIȚEI BOGDAN-GABRIEL  X   

2. CONACHE EDUARD-CĂTĂLIN X   

3. CONSTANTINESCU PETRONICA X   

4. GRIGORIU MIHAI-GABRIEL X   

5. NEMȚANU ALEXANDRU X   

6. OLARIU COSTEL-SORIN  
 

 X 

7. PINTILIE CIPRIAN X  X 

8. PLEȘCAN MONICA-VASILICA  
 

  

9. PRODAN IONUȚ-MIHAI 
 

 X 

10. RĂȚOI CRISTIAN X   

11. SPIRIDON MIHAELA-IULIA  X   

12. STAMATIN COSTEL X   

13. URSU DUMITRU - LEONARD 
 

 X 

14. VÎRLAN MIHAI X   

Proiectul a fost aprobat. 

Se trece la  punctul nr. 17  de pe ordinea zi: 
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17. Proiect de hotărâre privind neasumarea responsabilității organizării și 

derulării procedurilor de atribure a contractelor/acordurilor-cadru pentru achiziția 

produselor aferente programului și a contractelor/acordurilor - cadru de prestare a 

serviciilor pentru derularea măsurilor educative, pentru anul școlar 2024-2025, la nivelul 

Municipiului Pașcani 

Inițiatorul proiectului de hotărâre: Primarul Municipiului Pașcani 

Avizele comisiilor: 

 Comisia economică – aviz favorabil 

 Comisia juridică – aviz favorabil 

   Comisia învățământ – aviz favorabil 

 

Domnul Nemțanu Alexandru, președinte de ședință, întreabă dacă sunt  discuții. Nefiind  

discuții supune la vot  proiectul de hotărâre. Cine este pentru? Împotrivă? Abțineri? 

Pentru: 10 

Împotrivă: 4 (4 voturi abținere) 

Nr. 

Crt. 

Nume si prenume Vot 

Pentru/ Împotrivă/ Abținere 

1. AGAFIȚEI BOGDAN-GABRIEL  X   

2. CONACHE EDUARD-CĂTĂLIN X   

3. CONSTANTINESCU PETRONICA X   

4. GRIGORIU MIHAI-GABRIEL X   

5. NEMȚANU ALEXANDRU X   

6. OLARIU COSTEL-SORIN  
 

 X 

7. PINTILIE CIPRIAN X  X 

8. PLEȘCAN MONICA-VASILICA  
 

  

9. PRODAN IONUȚ-MIHAI 
 

 X 

10. RĂȚOI CRISTIAN X   

11. SPIRIDON MIHAELA-IULIA  X   

12. STAMATIN COSTEL X   

13. URSU DUMITRU - LEONARD 
 

 X 

14. VÎRLAN MIHAI X   

Proiectul a fost aprobat. 

Se trece la punctul diverse: 

 

 S-au înscris la capitolul Diverse următorii conslieri locali: domnul Pintilie Ciprian, domnul 

domnul Ursu Dumitru-Leonard.   

 

Domnul Nemțanu Alexandru, președinte de ședință, mulțumește tuturor pentru 

participare și declară închise lucrările ședinței. 

 

Ședința se încheie la 14:56 

 

  

         PREȘEDINTE DE ȘEDINȚĂ,                    SECRETARUL GENERAL AL MUNICIPIULUI PAȘCANI, 

  Consilier local,  

  Nemțanu Alexandru                                                                      Irina Jitaru 
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*Sedința ordinară din 27 iunie 2024 este înregistrată audio - video.  

*Prezentul proces verbal reprezintă sinteza dezbaterilor care au avut loc în cadrul ședinței și modul în care și-a exprimat votul 

fiecare consilier local, conform art. 138 alin. (13) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul administrativ 
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